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1. Opening 

2. Vaststellen agenda 

Geen aanvullende agendapunten worden aangedragen 

 

3. Actualiteiten en mededelingen 

o Een eerste WOB verzoek is ontvangen en in behandeling 

genomen, dit wordt ter kennisname medegedeeld aan het bestuur. 

Het betreft een aanvraag tot het verstrekken van nadere 

informatie over de eerste verleende vergunningen.   

o Naar aanleiding van de berichtgeving in de media over de proeven 

met labradors wordt aangegeven dat dit onderzoek nog onder de 

oude DEC goedkeuring zal plaatsvinden.  

o Een aantal bijeenkomsten heeft plaatsgevonden om onderzoekers 

verder te informeren over de nieuwe werkwijze. Het secretariaat 

heeft deze bijeenkomsten georganiseerd en vragen 

geïnventariseerd vanuit de deelnemers. De komende tijd wordt 

eraan gewerkt om al deze informatie duidelijk op een rij te krijgen 

met de bijbehorende antwoorden. Het bestuur geeft aan te 

communiceren met vergunninghouders via de formele weg om 

deze informatie terug te koppelen. Ook de communicatie met 

DEC’s zal op deze manier plaatsvinden. Daarnaast zullen 

antwoorden per e-mail naar de deelnemers gestuurd worden en 

zullen relevante zaken op de website worden aangepast. De 

presentaties zijn reeds verstuurd naar alle deelnemers.  

o Vervolg bespreekpunt vanuit de vorige vergadering: Vanuit het 

veld kwam een vraag binnen over subsidieverstrekkingen en het 

afgeven van een verklaring van geen bezwaar. Het bestuur ziet 

geen mogelijkheid om op voorhand al een uitspraak te doen over 

de mogelijke verlening van een vergunning. Inmiddels zijn 

contacten gelegd met subsidieverstrekkers en zal binnenkort een 

gesprek met de algemeen secretaris plaatsvinden.  

4. Beleidszaken 

o Het concept van de Code of Practice van het ethisch 

toetsingskader is aangepast na input van externe deskundigen. De 

voorzitter spreekt zijn dank uit voor het stuk en dit wordt breed 

gedragen binnen het bestuur.  
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Het bestuur geeft aan het een kwalitatief hoogwaardig stuk te 

vinden wat zeker een goede handreiking biedt voor de DEC’s. Het 

huidige kader is gebaseerd op het kader dat er al lag rondom  

biotechnologie. Daarnaast zijn dilemma’s die al bekend zijn vanuit 

het veld zoveel mogelijk meegenomen. Dit helpt om de gewenste 

denkwijze te creëren . 

Het bestuur erkent dat de, wellicht wat uitgebreide, inleiding 

volledig en nodig is op deze manier. Het bestuur ziet een 

noodzaak om de overstap van het ethisch toetsingskader op 

papier naar de uitvoering bij de DEC’s in de praktijk goed te 

begeleiden. De vertaalslag en hanteerbaarheid van het ethisch 

toetsingkader moet op een goede manier met de DEC 

gecommuniceerd. Daarom wil het bestuur graag een bijeenkomst 

organiseren met specifiek secretarissen en leden ethiek vanuit de 

Dierexperimentencommissies om het gebruik van het ethisch 

toetsingskader verder toe te lichten. Deze bijeenkomst zal 

plaatsvinden op 14 april.  

Suggesties uit deze ronde worden zeker verwelkomt door het 

bestuur maar worden vervolgens ook binnen het bestuur zelf 

gewogen en meegenomen voor aanpassingen in het stuk of niet, 

indien gewenst.  

De NCad is via een van haar leden aangesloten op de ontwikkeling 

van het ethisch toetsingskader. 

5. Uitvoeringspraktijk  

o Rapportage – het bestuur heeft geen vragen of opmerkingen over 

ter bespreking voorliggende overzicht van 

rapportageverplichtingen die voortvloeien uit de Europese 

Richtlijn.  

6. Bedrijfsvoering en verantwoording 

o Begroting – De aangepaste begroting wordt besproken.  

 Omdat datamonitoring nog onderwerp van advies bij het 
NCad is, wordt dit nog opgenomen in de begroting 

 Aantal aanvragen en doorlooptijd daarvan wordt voor de 
definitieve begroting geëvalueerd en vertaald naar 
benodigde bezetting. 

 De bijgestelde voorlopige begroting 2016 wordt door de 

voorzitter aan het departement aangeboden.   

7. Communicatie 

o Dit keer geen zaken te bespreken.   

8. Behandeling aanvragen spoedprocedure 

o Er zijn geen aanvragen met spoed binnengekomen  

9. Aanvragen in behandeling 

o Een drietal medewerkers van het secretariaat schuift aan om waar 

nodig toelichting te geven over de aanvragen.  

o A stukken – vier aanvragen zijn binnengekomen voor deze 

vergadering 
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 AVD201550 – Bescherming van de functionaliteit van de 

gehoorzenuw in de doofgemaakte cavia. 

Unaniem besluit: De CCD volgt het advies van het 

secretariaat om de vergunning te verlenen, met als 

toevoeging dat de uitkomsten van het eerste experiment 

teruggekoppeld moeten worden naar de IvD. De aanvraag 

kan toegewezen worden.   

 AVD201546 - Psychostimulants: uptake or synthesis.  

Door de huidige beschrijving van de experimentele opzet 

is het bestuur niet overtuigd dat de wetenschappelijke 

uitkomsten van dit project voldoende gegarandeerd zijn. 

Het antwoord van de onderzoeker geeft niet voldoende 

verduidelijking.    

Het bestuur bespreekt een aantal opties om meer 

achtergrond informatie over dit type onderzoek te 

verkrijgen waaronder het bevragen van een externe 

expert.  Het bestuur besluit dit vooralsnog niet te doen 

omdat dit afbreuk kan doen aan de anonimiteit van de 

aanvraag.   

Unaniem besluit: Aanhouden – in afwachting van een 

aantal gestelde vragen 

 

 Een bestuurslid beroept zich op het verschoningsrecht bij 

het behandelen van de volgende aanvragen en verlaat de 

ruimte van de vergadering.  

 

 AVD201545 – Inductie van antilichamen in lama’s  

Betreffende het hergebruik van de dieren bestaan een 

aantal vragen bij het bestuur. In sommige experimenten 

worden de lama’s hergebruikt na een rustperiode, met een 

maximum van vier immunisatierondes. Het bestuur 

bespreekt dit hergebruik en besluit dat - aangezien er een 

zorgvuldige afweging heeft plaatsgevonden over de balans 

tussen het ongerief en het hergebruik van de dieren en de 

consciëntieuze wijze hoe dit binnen de proef wordt 

opgevolgd - dit hergebruik binnen de kaders van de Wod 

blijft.  

Het bestuur geeft aan dat zij onderkent dat het ten 

algemene positief is als over adoptie wordt nagedacht, 

maar in dit geval acht zij het risico voor de 

voedselveiligheid weliswaar klein, maar toch aanwezig. 

Daarom kiest zij ervoor dit niet als verplichte voorwaarde 

in de vergunning op te nemen. De andere voorwaarde om 

de humane eindpunten met de IvD af te stemmen blijft  

wel bestaan.  

 

Unaniem besluit: de vergunning wordt verleend met 

genoemde voorwaarde.  
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 AVD201544 - Meer met minder / Bioflocs, the key to feed 

fish more with less.  

Het bestuur ziet graag de antwoorden op de gestelde 

vragen, met name de onderbouwing van het 

uitvalspercentage en het bepalen van de humane 

eindpunten. Na ontvangst van de antwoorden zal er een 

definitief besluit genomen worden. 

 

o B stukken – geen aanvragen binnengekomen 

10. Juridische procedures 

o Het mandaat voor ondertekening van de vergunning wordt nog 

een keer toegelicht.  De verlening van de vergunning zal namens 

de CCD altijd ondertekend worden door de algemeen secretaris, 

op basis van praktische en juridische argumenten. De voorzitter 

ondertekent besluiten op eventuele bezwaren.   

11.  Erkenning Dierexperimentencommissies 

o Op basis van door de DEC’s geuite zorgen over bescherming van 

persoonsgegevens wordt aangegeven dat de CCD zich bij het 

opvragen en gebruiken van gegevens aan de regels van het 

College Bescherming Persoonsgegevens (CBP) dient te houden.  

Daarnaast bestaat nog een aantal andere zorgen, al deze worden 

geadresseerd in een brief die verstuurd wordt aan de NVDEC. Een 

van de belangrijkste punten hieruit is dat de CCD een werkgroep 

zal inrichten die voor 1 oktober tot taak heeft een werkwijze met 

de DEC’s te ontwikkelen die gericht is op elementen als informatie 

uitwisseling en toetsing van de DEC’s door de CCD. 

o Interne werkwijze omtrent de erkenning van de DEC’s.  

Nadat een DEC een verzoek tot erkenning heeft ingediend zal het 

secretariaat alle ingediende informatie op een aantal punten die 

zijn vastgelegd in de vereisten en referentiekader voor erkenning 

van DEC’s doorlopen. Samen zullen deze punten de basis vormen 

voor de afweging die gemaakt wordt op basis waarvan een oordeel 

wordt gevormd. Het uiteindelijk aangeboden advies aan de CCD 

zal een oordeel geven over het toekennen of afwijzen van de 

erkenning.   

 

12. Voorraadagenda 

13. Vaststellen verslag vorige vergadering 
o Het verslag van de vorige vergadering is akkoord. 

14. Rondvraag 

15. Sluiting 


